
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr XXXI/2021 

XXXI Posiedzenie w dniu 14 czerwca 2021 roku w formie online.  

Obrady rozpoczęto 14 czerwca 2021 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:40 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Krystyna Andrzejczak 

2. Aron Bogusz 

3. Anna Kalińska 

4. Roman Moskwa 

5. Alicja Murawska 

6. Marcin Zając. 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska  powitała obecnych na posiedzeniu 

wspólnym  (w formie online) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej. W 

spotkaniu uczestniczy 100% składu osobowego komisji, kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji, wniosków. 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie raportu o stanie Gminy Lubomierz za 2021 rok. 

2. Przygotowanie do wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

3. Informacja dotycząca  przygotowania  Gminy do sezonu turystycznego. 

4. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

6. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

7. Przyjęcie planu pracy komisji na II półrocze 2021 roku. 

8. Kontrola świetlic wiejskich. 

9. Sprawy różne. 

 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz – zgłosił zmianę w porządku obrad, 

z uwagi na uczestniczenie sołtysa Maciejowca, który wyraził akces wystąpienia na okoliczność 

sytuacji Schroniska „Maciejówka” w Maciejowcu. 

Radni jednogłośnie przyjęli zmianę w porządku obrad w wyniku jednogłośnego głosowania (6 

głosów za, 0 wstrzymujących. 0 przeciwnych). 
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Ad. 1A 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – otrzymaliście państwo do wiadomości notatkę 

służbową dot. sytuacji obiektu schroniska po kontroli. W pierwszej kolejności musimy zrobić 

wewnętrzne ujęcie wody, musi być wydzielona klatka schodowa, umieszczone czujki, 

wydzielone wyjście ewakuacyjne, schody na zewnątrz. Trzeba liczyć około 50 tys. zł. 

Sołtys Maciejowca Daniel Szeterlak – jako sołtysowi wsi nie jest mi obojętna sytuacja 

schroniska „Maciejówka”. Wspomniał o podobnej sytuacji w Łupkach. Klatka schodowa na 

zewnątrz nie musi być, natomiast wyjście ewakuacyjne jest wymagane. Jeśli firma podjęłaby 

się wykonania zadania, to nie byłoby problemu. Musi być powołany specjalista. Schronisko 

powinno być doprowadzone do użyteczności. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – podstawę stanowi opracowanie dokumentacji, 

najpierw należałoby zrobić inwentaryzację obiektu. 

Sołtys Maciejowca Daniel Szeterlak –  z Państwem K. w Maciejowcu powinna być spisana 

umowa na korzystanie z wody. 

Radny Marcin Zając – w Pilchowicach mamy punkt czerpania wody. Na planowane spotkanie 

powinno się zaprosić osobę z OSP.  

Radna Krystyna Andrzejczak – powinien być przygotowany plan pracy na podstawie 

wymogów, które muszą być spełnione. Sołtys ma dużo pomysłów, dlatego został zaproszony  

na dzisiejsze posiedzenie. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – jeśli się Państwo zgodzicie, to na miesiąc wrzesień 

przygotujemy plan pracy i przewidywane koszty dot. schroniska „Maciejówka” w Maciejowcu. 

Ad. 1.  

Burmistrz G i M Marek Chrabąszcz omówił wstępnie raport o stanie Gminy Lubomierz. Rok 

2020 był szczególnie trudnym rokiem dla nas wszystkich, z uwagi na pandemię. Raport 

składa się z 11 bloków tematycznych poniżej wymienionych:                                                      

- wstęp,                                                                                                                                                    

I. POLITYKA SPOŁECZNA,                                                                                                                 

II. POLITYKA MIESZKANIOWA,                                                                                                          

III. OŚWIATA,                                                                                                                                    

IV. POLITYKA ZDROWOTNA,                                                                                                       

V. DZIAŁALNOŚĆ KULTURALNA, TURYSTYKA, SPORT I PROMOCJA GMINY,                

VI. OCHRONA ŚRODOWISKA I ODPADY,                                                                                      

VII. SPRAWNA ADMINISTRACJA,                                                                                               

VIII. USŁUGI KOMUNALNE,                                                                                                              

IX. PLANOWANIE PRZESTRZENNA,                                                                                  

X. PROJEKTY UNIJNE I INNE OTRZYMANE DOFINANSOWANIA,                                           

XI. WSPÓŁPRACA Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I INICJATYWA 

LOKALNA.                                                                                                                          

Szczegółowo raport zostanie omówiony podczas sesji. 
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Radna Anna Kalińska – zapytała o dział „Polityka Mieszkaniowa”,  str. 9 , w tabeli dot. liczba 

pustostanów 2 lokale. Gdzie są zlokalizowane mieszkania? 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz – wyjaśnił – jedno mieszkanie 

znajduje się w Golejowie, a drugie w Lubomierzu (ze względu na stan techniczny wymaga 

remontu).                                                                                                                          

Radna Krystyna Andrzejczak – zagadnienia są precyzyjnie przedstawione, nie ma sensu 

omawiać. 

Raport o stanie  Gminy Lubomierz za 2020 rok został złożony w biurze Rady Miejskiej 

Gminy Lubomierz w ustawowym terminie ( 31.05.2021 r.).  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

 

Ad.2 i 3 

Przygotowanie do wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.                                                                  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3.                                                                                                  

Dyrektor LCK nieobecny na posiedzeniu komisji. 

Radna Krystyna Andrzejczak – wspomniała o tłumaczeniach dot. informacji dla turystów w 

językach obcych. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, czy burmistrz kontaktował się z pracownikami w 

celu omówienia odnowy reklamy turystycznej? 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski –  tym zajmuje się dyrektor LCK. Był 

przedstawiciel PTTK w sprawie odnowienia szlaków turystycznych do zwiedzania (w 

ramach, tego dostaje się odznaki PTTK).   

 

Ad.4.  

Przystąpiono do omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – podjęte uchwały są na bieżąco 

realizowane. Na ostatniej sesji nie były wypracowane wnioski i nie odbyło się głosowanie. 

Interpelacje nie były zgłaszane.  

Ad.5.  

Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz – NIE WPŁNĘŁY. 
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Ad.6  

Przystąpiono do omówienia projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Lubomierz na lata 2021-2032”. 

Młodszy referent d/d ochrony środowiska, gospodarki odpadami, rolnictwa i leśnictwa - 

Aneta Korol – konieczność aktualizacji „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy i Miasta Lubomierz na lata 2021 – 2032” wynika z 

potrzeby aktualizacji danych o ilości wyrobów zawartych azbest. W nawiązaniu do Programu 

Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009 – 2031, przyjętego uchwałą Rady Ministrów z 

dnia 15.03.2010 roku.   

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/95/19  Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

Z uwagi na zmianę kwoty opłat za odpady komunalne, należy dokonać zmian deklaracji. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok.                                                              

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zmiany są podyktowane szeregiem nowych zadań 

inwestycyjnych, remontowych i konserwatorskich, wg poniższego schematu (dokonuje się 

zwiększeń i zmniejszeń): 
I. Dokonano zmniejszenia planu dochodów budżetu gminy o kwotę 42.500,00 zł w: 

1. dziale 852 w związku z mniejszym wykonaniem dochodów od planowanych o kwotę 2.000,00 

zł. 

2. dziale 855 na podstawie pisma nr FB-BP.3111.124.2021.AD Wojewody Dolnośląskiego                   

w sprawie ostatecznej kwoty dotacji na realizacje zadań w zakresie opieki nad dziećmi w wieku 

do lat 3 o kwotę 40.500,00 zł. 

 

II. Dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy o kwotę 384.801,38 zł w: 

1. dziale 852 środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację programu  pn. 

„Wspieraj Seniora” w kwocie 63.000,00 zł. 

2. dziale 900 w związku ze zmianą stawek za odbiór odpadów komunalnych o kwotę 185.000,00 

zł oraz podpisaniem porozumienia  na realizację inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest 

na terenie Gminy Lubomierz na kwotę 11.000,00 zł. 

3. pozostałe zwiększenia wynikają z wykonania dochodów nieplanowanych lub w kwotach 

wyższych od planu na łączną kwotę 125.801,38 zł.  

 

III. Dokonano zmniejszenia planu wydatków budżetu gminy na kwotę 418.316,97 zł w: 

1. dziale 750 zmniejszenie planu na ubezpieczenia społeczne o kwotę 35.116,97 zł. 

2. dziale 757 zmniejszenie planu poręczeń i gwarancji o kwotę 35.000,00 zł. 

3. dziale 801 zmniejszenie planu Zespołu Szkół w Lubomierzu dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego, zakupu materiałów i wyposażenia oraz zakupu usług remontowych o kwotę 

180.000,00 zł. 

4. dziale 854 zmniejszenie planu Zespołu Szkół w Lubomierzu dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego, zakupu materiałów i wyposażenia o kwotę 70.000,00 zł. 

5. dziale 855 zmniejszenie planu Żłobka Gminnego w Wojciechowie o kwotę 24.000,00 zł. 

6. dziale 900 zmniejszenie planu zakupu usług o kwotę 64.000,00 zł. 

7. dziale 921 zmniejszenie planu zakupu materiałów i wyposażenia w związku ze zmianą 

przeznaczenia Funduszu Sołeckiego Sołectwa Radoniów o kwotę 2.200,00 zł oraz sołectwa 

Pokrzywnik o kwotę 8.000,00 zł. 
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IV. Dokonano zwiększenia planu wydatków budżetu gminy na kwotę 1.496.998,35 zł w: 

1. dziale 600 na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej nr 251D Pokrzywnik-Pasiecznik 

etap o długości 1,81 km od 5+270 do 7+080  kwota 90.418,35 zł oraz zmiana przeznaczenia 

Funduszu Sołeckiego Sołectwa Radoniów kwota 2.200,00 zł. 

2. dziale 801 zwiększenie planu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lubomierzu na doposażenie 

pomieszczeń do nauki pozyskanych w wyniku adaptacji o kwotę 36.380,00 zł. 

3. dziale 852 na realizację programu  pn. „Wspieraj Seniora” w kwocie 63.000,00 zł. 

4. dziale 900 na:  

- zwiększenie planu zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa sieci wodociągowej, kanalizacji 

sanitarnej deszczowej na ulicy Majowej w Lubomierzu etap I ” o kwotę 500.000,00 zł, 

- wydatki związane o odbiorem odpadów komunalnych od mieszkańców gminy kwota 

185.000,00 zł, 

- wykonanie inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest kwota 11.000,00 zł, 

- zakup materiałów i wyposażenia w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego 

Sołectwa Pokrzywnik o kwotę 4.500,00 zł. 

5. dziale 921 na : 

- wykonanie zadania pn. „Remont klasztornych sal teatralnych wraz z przebudową stropu                     

w Zespole Klasztornym w Lubomierzu” kwota 250.000,00 zł, 

- nowe zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa z rozbudową budynku stacji kolejowej                           

w Pławnej na świetlicę wiejską” kwota 150.000,00 zł, 

- zwiększenie planu dofinansowania prac remontowych i konserwatorskich obiektów 

zabytkowych o kwotę 1.000,00 zł, 

 

6. w dziale 926 na : 

- nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa skate park w Lubomierzu”  kwota 200.000,00 zł, 

 
- zakup materiałów i wyposażenia w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego 

Sołectwa Pokrzywnik o kwotę 3.500,00 zł. 

V. Wolne środki z lat ubiegłych w kwocie 736.380,00 zł zostały przeznaczone na: 

1. rozbudowę sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej deszczowej w Lubomierzu środki                

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych otrzymane w 2020 roku kwota 500.000,00 zł. 

2. doposażenie pomieszczeń do nauki pozyskanych w wyniku adaptacji w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Lubomierzu kwota 36.380,00 zł. 

3. budowę skate park w Lubomierzu kwota 200.000,00 zł. 

 

VI. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 

      Plan dochodów 37.947.700,00 zł w tym: bieżące 33.752.700,00 zł, majątkowe 4.195.000,00 zł. 

      Plan wydatków 38.679.892,00 zł w tym: bieżące 32.669.700,65 zł, majątkowe 6.010.191,35 zł. 

 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – otrzymaliśmy dofinansowanie z Programu dla Gmin 

poPGR z przeznaczeniem na wykonanie: 

- przebudowę i rozbudowę budynku stacji kolejowej  w Pławnej na świetlicę wiejską w kwocie 

1.000.050,00 zł (kwota wnioskowana 1.700.000,00 zł). 

Składaliśmy wnioski z przeznaczeniem  na: 

- wykonanie kanalizacji sanitarnej deszczowej i rozbudowę sieci wodociągowej na ul. 

Majowej w Lubomierzu, 

- budowę skate park w Lubomierzu, ale nie otrzymaliśmy dofinansowania.  
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Ad.7.  

Przyjęcie planu pracy komisji na II półrocze 2021 roku. 

 

W wyniku analizy przedsięwzięć dokonano opracowania poniższych planów pracy dla 

poszczególnych komisji, wg poniższego:                                     
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                                                                                                                   Załącznik nr 1 

                                                                                                                                                  do Uchwały nr XXXIV/213/21 

                                                                                                Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                           z dnia 24.06.2021  r. 

 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI REWIZYJNEJ 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2021 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

1. Schronisko Maciejówka – omówienie podjętych działań. 

2. Analiza zaopatrzenia mieszkańców w wodę oraz propozycje rozwiązań 

    techniczno – inwestycyjnych dotyczących wodociągowania.   

3. Utrzymanie czystości w Gminie.   

4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku. 

5. Omówienie raportu kontroli gminnych świetlic wiejskich – wnioski pokontrolne. 

6. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

 

 

m-c październik 

 

 

1. Podsumowanie działań Lubomierskiego Centrum Kultury – sprawozdanie                                         

na temat: wypoczynku letniego, sezonu turystycznego,                                           

funkcjonowania      muzeum, organizacji festiwalu.                                                                    

2. Informacja o gminnych placówkach oświatowych w roku szkolnym    

2021/2022.                                                                                                                             

3. Przygotowanie Gminy do sezonu zimowego (kryteria odśnieżania, wykonawcy).  

4. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji.                          

          

 

m-c listopad 

 

1. Podsumowanie działań Straży Miejskiej za drugie półrocze 2021 r.    

2. Stan i realizacja planów rozszerzenia oferty turystycznej na sezon 2022 r. 

    (turystyka piesza i rowerowa). 

3. Omówienie stanu realizowanych inwestycji w Gminie. 

4. Omówienie projektu budżetu na rok 2022. 

5. Kontrola wybranego postępowania przetargowego. 

6. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

1. Organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci. 

2. Informacja na temat działalności klubów sportowych. 

3. Przyjęcie budżetu Gminy  i Miasta  na 2022  rok. 

4. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2022 roku.  

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z pracy od stycznia do grudnia 2021 r. 

6. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji.                                                                                              
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                                                                                                                  Załącznik nr 2 

                                                                                                                                                  do Uchwały nr XXXIV/213/21 

                                                                                                Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                           z dnia 24.06.2021 r. 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2021 ROKU 

 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

1. Schronisko Maciejówka – omówienie podjętych działań. 

2. Analiza zaopatrzenia mieszkańców w wodę oraz propozycje rozwiązań 

    techniczno – inwestycyjnych dotyczących wodociągowania.   

3. Utrzymanie czystości w Gminie.   

4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku. 

5. Omówienie raportu kontroli gminnych świetlic wiejskich – wnioski pokontrolne. 

6. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

m-c październik 

 

 

1. Podsumowanie działań Lubomierskiego Centrum Kultury – sprawozdanie  

    na temat: wypoczynku letniego, sezonu turystycznego, funkcjonowania  muzeum, 

    organizacji festiwalu.     

2. Informacja o gminnych placówkach oświatowych w roku szkolnym 

    2021/2022. 

3. Przygotowanie Gminy do sezonu zimowego (kryteria odśnieżania, wykonawcy).   

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta  

    Lubomierz. 

  

 

m-c listopad 

 

1. Podsumowanie działań Straży Miejskiej za drugie półrocze 2021 r.    

2. Stan i realizacja planów rozszerzenia oferty turystycznej na sezon 2022 r. 

    (turystyka piesza i rowerowa). 

3. Omówienie stanu realizowanych inwestycji w Gminie. 

4. Omówienie projektu budżetu na rok 2022. 

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

1. Organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci. 

2. Informacja na temat działalności klubów sportowych. 

3. Przyjęcie budżetu Gminy  i Miasta  na 2022  rok. 

4. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2022 roku.  

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz.    
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Ad.8  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – przeprowadzono kontrole 

wszystkich  świetlic wiejskich na terenie gminy Lubomierz. Do ich omówienia przystąpimy w 

miesiącu wrześniu br. 

 

Ad.9  

W sprawach różnych: 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – wpłynęło pismo z Komendy 

Powiatowej Policji w Lwówku Śląskim o przyznanie środków finansowych na zakup 

światełek odblaskowych. Finanse zostały przydzielone dla Straży Miejskiej w Lubomierzu, 

która zorganizuje pogadanki na temat bezpieczeństwa dla dzieci z terenu Gminy Lubomierz. 

Gminna Komisja ds. Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych dofinansowała 

zakup przedmiotowych gadżetów na kwotę 1.000,00 zł   (słownie: jeden tysiąc). Zostaną 

wręczone pierwszoklasistom  w miesiącu wrześniu br. 

Radny Marcin Zając – zapytał, czy została przygotowana dokumentacja na remont drogi na 

trasie Popielówek – Wojciechów?   

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiednie służby dokonały oględzin miejsca. 

Wykonanie dokumentacji zostanie zlecone. Zostały złożone wnioski na dofinansowanie. 

Obecnie jesteśmy na liście rezerwowej oczekujących na poz. 5. Mamy nadzieję, że 

otrzymamy te środki. 

Radny Marcin zając – kiedy należy pytać o możliwości realizacji?  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  to wszystko jest zależne od możliwości przetargowych 

w pozostałych gminach. 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do obiektu „Złoty Róg”; jakie są plany?   

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  jest ktoś zainteresowany, kto prowadzi „Domy Seniora” 

lub z wykorzystaniem na lokale mieszkalne. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zapytała o  odbudowę kamieniczek w 

centrum Lubomierza. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –   odbyło się spotkanie przy współudziale potencjalnego 

inwestora i konserwatora zabytków. Należy jeszcze wiele tematów pouzgadniać. Jeżeli 

konserwator zabytków będzie składał zbyt wiele żądań, to inwestor wycofa się. 

Radny Marcin Zając – zapytał -   za jaką kwotę zostanie sprzedana przedmiotowa działka?                

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  odpowiedział – działka pod zabudowę kamieniczek 

zostanie sprzedana za kwotę 66.000,00 zł  (słownie: sześćdziesiąt sześć tysięcy złotych). 
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Radny Marcin Zając – jako przykład podał działkę sprzedaną pod byłym tartakiem za kwotę 50 

tys. zł o niewielkiej kubaturze (kilka arów). 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –   będziemy mieć wytyczne od konserwatora zabytków, w 

umowie możemy zawrzeć pewne oczekiwania, a w ostateczności możemy odstąpić od zamiaru 

sprzedaż. 

Radna Anna Kalińska – zwróciła uwagę na stronę elektroniczną Lubomierz.pl, nie ma 

wszystkich informacji dot. promocji atrakcji Lubomierza w kilku językach. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –   tę stronę redagują pracownicy, nie zawsze informatyk. 

Jeśli Państwo macie jakieś uwagi, to proszę nas informować na bieżąco, dorzucimy intrygujące 

tematy. 

Radny Marcin Zając – odniósł się do zagadnienia remontu drogi na odcinku Chmieleń – 

Lubomierz. Jakie stanowisko zajęły Lasy Państwowe w temacie dofinansowania. Wystąpienie 

należałoby dokonać w formie pisemnej. 

 

                   Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Przewodnicząca  

Komisji Rewizyjnej  

Alicja Murawska  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


